
Notat fra møde med Lægerne i Oksbøl den 15. oktober 2013 om køb af Lægehuset.

Mødet blev holdt i Lægehuset, Oksbøl hvorfra lægerne Jytte Møller og Rune Pallesen deltog.

Fra kommunen deltog Bent Peter Larsen og Sven Erik Hindsig.

Bent Peter Larsen indledte med at oplyse, at det jo ikke er kommunens opgave at udleje bygninger, 
og derfor vil man gerne have oplyst, om lægerne har overvejet at købe ejendommen. Selvom 
spørgsmålet om at købe også har været drøftet for nogle år siden, ønsker kommunen en aktuel 
stillingtagen til spørgemålet, idet der nu er planlagt en tilbygning, som kræver en ikke ubetydelig 
investering.

Endvidere oplyste Bent Peter Larsen, at kommunen også har været i kontakt med Region 
Syddanmark, der jo bl.a. ejer bygningerne til lægehuset m.m. i Ølgod. Regionen ønsker dog ikke at 
købe Lægehuset i Oksbøl.

Rune Pallesen fortalte, at de heller ikke nu ønsker at købe Lægehuset. Det har været meget 
vanskeligt at få nye læger til Oksbøl, og én af grundene til, at det nu er lykkedes, er at de unge læger 
ikke skal investere i bygninger. De ønsker derfor fortsat at leje bygningen. 

Rune Pallesen er til gengæld indstillet på, at lejekontrakten bliver uopsigelig for lejer i en periode, 
når tilbygningen er gennemført, og det aftaltes, at denne periode kan fastsættes til 10 år.

Bent Peter Larsen oplyste, at Byrådet nu vil få sagen til behandling den 5. november 2013. 

Rune Pallesen ønsker en tæt dialog omkring planlægningen af byggeriet, idet huset skal kunne 
fungere i byggefasen.

Herefter viste Rune Pallesen rundt i bygningen og forklarede, hvad tilbygningen kommer til at 
indeholde.

Mødet hævet.

/sveh.


